

The Chairman presented the Sixteenth Report of the Sub-committee on Agenda and procedure as follows:

Your Steering Committee met on April 3 and April 10, 1990 and has agreed to recommend the following:

- That following the Easter Adjournment, the Committee will continue to have briefings by its research staff on Tuesday mornings at 9:30 a.m.
- That its public meetings be held on Wednesday afternoons at 3:30 o'clock p.m.
- That the Public Service Unions be asked to make their written submissions by April 29, 1990 relating to reform of the Public Service.
- That on Tuesday, April 24, 1990 at 9:30 a.m., the Committee be briefed by its research staff on the subject of control over Grants administered by the Secretary of State Department.
- That on Wednesday, April 25 at 3:30 p.m., Senior Officials of the Secretary of State Department be invited to appear on their administration of Grants.
- That on Wednesday, May 2, 1990, the Committee meet with representatives of the Office of the Auditor General on the subject of Grants.
- That on Tuesday, May 8 at 9:30 a.m., the Sub-committee on Agenda and Procedure consider a draft report on "Denial of Access to information on Ministers' Travel Expenses".
- That on Tuesday, May 22nd at 3:30 p.m., there be a briefing by the Committee Researchers on the Administration of Grants by various Research Councils.
- That on Wednesday, May 23rd 1990 the Committee invite Senior Officials of the Natural Sciences and Engineering Research Council on their administration of Grants as well as the Social Sciences and Humanities Research Council on their administration of Grants.
- That on Wednesday, May 30, 1990, the Committee invite Senior Officials of the Canada Council on the subject of the administration of grants.
- That on Tuesday, June 5, 1990 at 9:30 a.m., and on Wednesday, June 6, 1990, at 3:30 p.m., the Public Service Unions be invited to appear on the subject of Public Service Issues and Reforms.
- That on Tuesday, June 12, 1990 at 9:30 a.m., the Committee Researchers give us an up-to-date briefing on Public Service Issues and Reforms.
- That on Wednesday, June 13, at 3:30 p.m., we invite P.M. Tellier, Clerk of the Privy Council, John Edwards and possible representatives of the central Agencies.
- That on Wednesday, June 20, 1990, the Committee meet on Chapter 23 of the Auditor General's 1989 Report Department of Transport—Canadian Coast Guard Fleet Management, Aids to Navigation and Icebreaking.

On motion of Geoff Wilson, the Sixteenth Report of the Sub-committee on Agenda and Procedure was adopted.

Le président présente le Seizième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure dont le texte suit:

Votre Sous-comité du programme et de la procédure s'est réuni les 3 et 10 avril derniers et a convenu de faire les recommandations suivantes:

- Qu'à la suite de l'ajournement de Pâques, le Comité continue de tenir des séances d'information par le personnel de recherche du comité les mardis matin à 9h30.
- Que les réunions du Comité permanent soient tenues le mercredi après-midi à 15 heures.
- Qu'on demande aux syndicats de la fonction publique de présenter des soumissions écrites avant le 29 avril 1990 concernant la réforme de la fonction publique.
- Que le mardi 24 avril 1990, à 9h30, le personnel de recherche du Comité donne une séance d'information sur le contrôle des subventions administrées par le Secrétariat d'État.
- Que le mercredi 25 avril à 15h30, les hauts fonctionnaires du Secrétariat d'État soient invités à comparaître devant le Comité sur l'administration de leurs subventions.
- Que le Comité rencontre les représentants du Bureau du Vérificateur général le mercredi 2 mai 1990 à propos des subventions.
- Que le mardi, 8 mai à 9h30, le Sous-comité du programme et de la procédure examine le projet de rapport sur le refus d'accès à l'information nécessaire pour la vérification des frais de déplacement des ministres.
- Que le mardi 22 mai à 3h30 le personnel de recherche donne une séance d'information sur l'administration des subventions des conseils subventionnaires.
- Que le mercredi 23 mai 1990, le Comité invite des hauts fonctionnaires du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie ainsi que du Conseil de recherches en sciences humaines, à témoigner au sujet de l'administration des subventions accordées à leurs organismes.
- Que le mercredi 30 mai 1990, le Comité invite les hauts fonctionnaires du Conseil des arts du Canada concernant des subventions accordées à leur organisme.
- Que le mardi 5 juin 1990 à 9h30, et le mercredi 6 juin à 15h30, les syndicats de la fonction publique soient invités à témoigner au sujet des problèmes et des réformes de la fonction publique.
- Que le mercredi 12 juin 1990, à 9h30, le personnel de recherche donne une séance de mise à jour sur les problèmes et les réformes de la fonction publique.
- Que le mercredi 13 juin 1990 à 15h30, le Comité invite P.M. Tellier, greffier du Conseil privé, M. John Edwards et des représentants des organismes centraux.
- Que le mercredi 20 juin 1990, le Comité se penche sur le chapitre 23 du Rapport du Vérificateur général de 1989: le ministère des Transports—Garde côtière canadienne: La gestion de la flotte, le balisage et de déglacage.

Sur motion de Geoff Wilson, le Seizième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure est adopté.